
ابه�ام در زم�ان 
مج�دد  ش�روع 
مسابقات فوتبال، 
تیم های لیگ برتری را با مشکلاتی مواجه کرده 
اس�ت. پس از ش�یوع کرونا و به دس�تور وزارت 
بهداشت تمامی رقابت های ورزشی از جمله لیگ 
برتر فوتبال لغو ش�دند. با اینکه گمانه زنی های 
زیادی در خصوص آینده لیگ برتر در رسانه ها و 
فضای مجازی مطرح شده است، اما اهالی فوتبال 
باید منتظر دستور س�تاد مبارزه با کرونا باشند. 
پیش از این شایعاتی در مورد درخواست برخی 
باش�گاه ها مبنی ب�ر مختومه اعلام ک�ردن این 
فصل از رقابت های لیگ برتر ش�نیده شده بود.

نزدیک به دو ماه اس��ت که لیگ برتر برگزار نشده و 
این در حالی است که پرسپولیس شانس زیادی برای 
کسب چهارمین قهرمانی متوالی دارد و سایر مدعیان 
نیز امیدوارند در صورت ادامه بازی ها نتایج به سود 
آنها رقم بخورد. دیروز خبرگزاری میزان از احتمال 
ش��روع مجدد لیگ پس از عید فطر خبر داد. گفته 
می شود س��ازمان لیگ در اطلاعیه ای به باشگاه ها  
اعلام کرده تمرینات را از 20 اردیبهشت آغاز کنند 
و منتظر برگزاری دیدارهای باقی مانده پس از عید 
فطر باشند. برای تأیید این خبر باید منتظر نظر نهایی 
ستاد مبارزه با کرونا بود. البته صادق صادقی، کاپیتان 
نفت مسجدسلیمان در گفت وگو با ایسنا تلویحاً این 
خبر را تأیید کرده است: »صحبت هایی شده که از 
20 اردیبهشت تمرینات شروع می شود و بعد از ماه 
مبارک رمضان لیگ دوباره آغاز به کار می کند، اما 
تا این لحظه چیزی به صورت رس��می به باشگاه ها 
اعلام نشده و زمان مشخصی نیز گفته نشده است. 
اگر زودتر یک تاریخ رس��می اعلام شود، باشگاه ها 

می توانند برنامه ریزی کنند و آمادگی بدنی بازیکنان 
با تمرینات گروهی به آنها برمی گردد.«

  تضمین دادیم
س��هیل مهدی بر ضدعفونی ش��دن ورزشگاه های 
فوتبال تأکید کرد. سرپرس��ت مس��ابقات سازمان 
لیگ فوتبال که در جلسه ستاد ملی مبارزه با کرونا 
در ورزش حضور داشته از نزدیک بودن زمان شروع 
دوباره لیگ خبر داده است: »از طرف خودمان سعی 
کردیم انتقال بدهیم که کل جامعه فوتبال در اختیار 
بحث کنترل ویروس کرونا هستند. با توجه به اینکه 
در لیگ برتر، پزشک ها و کادر پزشکی بسیار حاذق و 
کاملی را داریم تضمین دادیم در صورت از سرگیری 
تمرینات شرایط کنترل بازیکنان هر جلسه صورت 
گیرد. برای اینکه در رابطه با بحث ش��یوع ویروس 
کرونا اطمینان خاطر حاصل ش��ود، تضمین دادیم 
که ورزشگاه ها را ضدعفونی و از ورود افراد اضافه به 
ورزشگاه جلوگیری کنیم تا مردم بتوانند مسابقات 
را دنبال کنند و مجدداً ش��ادی و نش��اط به جامعه 
برگردد. فکر می کنم به روزی که مسابقات لیگ از سر 
گرفته شود نزدیک می شویم، ولی من تعیین کننده 
نهایی نیستم.« سهیل مهدی در گفت وگو با شبکه 
ورزش به دغدغه تعیین وضعیت تیم ها برای سقوط 
و صعود نیز اشاره کرده اس��ت: »در حال حاضر 11 
تیم از تیم های لیگ برتری روی کاغذ شانس کسب 
سهمیه لیگ قهرمانان آسیا را دارند و ما برای معرفی 
نمایندگان خودمان در این لیگ چالش بسیار سختی 
داریم. جالب است که هفت تیم هم کاندیدای سقوط 
هستند. ش��رایط تمامی تیم ها را درک می کنیم و 
دوست داریم این شرایط هرچه زودتر به پایان برسد، 
چون چالش هایی که ناتم��ام ماندن لیگ به همراه 

دارد به مراتب بیشتر است.«

  عجله نکنید
رئیس ستاد مبارزه با کرونا در ورزش از همه خواست 
برای شروع مسابقات و باز شدن اماکن ورزشی عجله 
نکنند. مهرزاد خلیلیان با تشریح فعالیت های این 
س��تاد گفت: »بهتر است برای ش��روع مسابقات 
بی تابی نکنید . کرون��ا هنوز در خانه ه��ای ما و در 
اطرافمان وجود دارد. البته باید خدا را شکر کنیم 
که ماه رمضان است. اگر هم اکنون طغیان بیماری 
کاهش یافته، به خاطر زحمات ش��بانه روزی کادر 
درمانی در اسفند ماه و دو هفته تعطیلی ایام عید و 
همکاری مردم در این ایام بود. در خصوص فوتبال 
که خیلی ها نیز دنبال آن هستند باید بگویم نامه 
باشگاه ها نیز که پیش��نهاداتی داده اند به دست ما 
رسیده و من هم با آقای علی نژاد، معاون وزیر جلسه 
داشتم. اگر قرار باش��د روزی مسابقات بازگشایی 
شود تمام پروتکل های بهداشتی رعایت خواهد شد 
و بیش از هر چیز ما دستورالعمل های لازم وزارت 
بهداشت را ارائه خواهیم کرد تا شاهد سلامت آحاد 
جامعه ورزش باشیم.« خلیلیان با تأکید دوباره بر 
ناش��ناخته بودن ویروس اظهار داشت: »نمی توان 
گفت که به شروع مسابقات فوتبال خیلی نزدیک یا 
خیلی دور هستیم. شرایط ویروس ناشناخته بوده 
و جامعه ورزش هم جامعه خاصی اس��ت. مطمئن 
باش��ید هر زمان که احساس کنیم ش��رایط برای 
بازگشایی فراهم است این کار را انجام خواهیم داد، 
چراکه در این زمینه مس��ئولیت داریم. در فوتبال 
هم همین طور اس��ت و حتی خود مردم هم پیگیر 

هستند.«
  دغدغه مربیان

تأخیر در زمان شروع بازی ها و فشردگی رقابت ها 
از جمله نگرانی این روزه��ای مربیان لیگ برتری 

است. مجید جلالی، سرمربی گل گهر سیرجان با 
اشاره به شرایط فوتبال کشور از بلاتکلیفی ها انتقاد 
کرد: »اگر لیگ دیر برگزار شود مطمئناً مشکلات 
زیادی برای تیم ها و بازیکن ها به وجود می آید. فکر 
می کنم این نامنظمی در برنامه ه��ا نه تنها در این 
فصل، بلکه لیگ فصل  بعد را ه��م تحت تأثیر قرار 
 دهد. باید هرچه سریع تر یک تصمیم قاطع بگیرند 
یا بگویند با تمام مشکلاتی که وجود دارد بازی های 
لیگ بدون تماشاگر برگزار می شود یا اینکه بگویند 
کلًا لیگ برگزار نمی شود. چه بازی ها انجام شود و 
چه انجام نشود، هیچ کس��ی از داخل این برنامه ها 
سود نخواهد کرد و بیشتر به ضرر فوتبال و تیم ها 
خواهد بود.« ابراهیم صادقی، سرمربی سایپا هم در 
گفت وگو با شبکه ورزش راهکاری جالب ارائه داد: 
»بعد از ۵0 روز، هنوز مجوز برگزاری تمرین را به ما 
نداده اند و شاید این زمان به ۶0 روز افزایش یابد و 
بعد از آن ما فقط 20 روز زمان تمرین داشته باشیم، 
یعنی ۸0 روز هیچ مسابقه و تمرینی برگزار نشده 
است و ما باید وارد بازی ها شویم. فدراسیون فوتبال 
لیگ های نوزدهم و بیستم را به یکدیگر بچسباند؛ 
یعنی تا تیرماه مسابقات تعطیل شود و بعد از آن و 
پشت سر گذاشتن شش هفته تمرین توسط تیم ها، 
۹ هفته پایانی این فصل را برگزار کنند تا قهرمان و 
سرنوشت دیگر تیم ها تعیین شود. بلافاصله پس از 
آن هم لیگ بعدی را شروع کنند و توقفی نداشته 
باشند. تیم های خارجی در سال ۴۵ الی ۵0 بازی 
انجام می دهند و ما نیز می توانیم در فصل آینده ۳۹ 
مسابقه را برگزار کنیم تا مشکلاتی برای تعطیلی 
لیگ فعلی نداشته باش��یم، چون در شرایط فعلی 
و در طول دو ماه متوال��ی نمی توانیم برای دو لیگ 

مختلف بدنسازی کنیم.«
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دنیا حیدری
سعيد احمديان 

رقبای غم زده شاگردان کلوپ!
هفته های سخت هرچه بود، گذشت و حالا 
به نظر می رسد ورزش و فوتبال بار دیگر به 
روند عادی خود نزدیک می شود. ورزش و 
به خصوص فوتبال در زندگی مردم اهمیت 
زیادی دارد و نباید آن را موضوعی بی اهمیت 
دانست. با این حال شکی در این نیست که 
سلامت و ایمنی مردم از هر چیزی مهم تر 
است و حتی فوتبال نمی تواند باعث نقض 
آن ش��ود. در اهمیت فوتب��ال همین بس 
که حالا دولت انگلیس قصد دارد برای بالا بردن روحیه مردم این کش��ور 
از فوتبال اس��تفاده کند، آن هم کمی بعد از آنکه فوتبالیست ها به دلیل 
مخالفت با کاهش دستمزدهای شان با حملات بسیار شدیدی روبه رو بودند. 
خبرهای جدید مبنی بر اینکه رقابت های فوتبال در اروپا و به خصوص لیگ 
برتر انگلیس حتم��اً ادامه خواهد یافت و قهرمان هر لیگ تنها بر اس��اس 
شایستگی ورزشی معرفی خواهد شد، لیورپولی ها را بار دیگر شاد و امیدوار 
کرده و رقبایی را که امیدوار به تعطیلی کامل لیگ بودند غم زده کرده است. 
قرمزهای آنفیلد حالا در انتهای تونل، بارقه نور می بینند و رقبای آنها چه 
بخواهند و چه نخواهند باید با قهرمانی آنها کنار بیایند. به راحتی می توان 
حدس زد کدام باشگاه ها در این مدت سکوت اختیار کردند و در پشت پرده 
سعی داشتند لیگ برتر را ناتمام بگذارند. اگر شرایط طور دیگری بود و به 
جای لیورپول، منچسترس��یتی یا منچستریونایتد با اختلاف صدرنشین 
جدول بودند، لیورپولی ها حق آنها برای قهرمانی را انکار نمی کردند. حالا 
تقریباً اکثریت انگلیسی ها پذیرفته اند که منصفانه ترین گزینه ممکن پایان 
فصل است، حتی اگر ادامه بازی ها ممکن نباشد و تکلیف فصل با حساب 

امتیازها یا میانگین امتیاز در هر بازی تعیین شود.

استارت محتاطانه 
2۴ اسفند س��ال گذش��ته که تمرینات دیناموزاگرب تعطیل شد، 
قرار بود تا بعد از 10 روز همه چیز به روال س��ابق بازگردد، اما بعد 
از گذش��ت یک ماه و نیم، این تیم در حالی تمریناتش را آغاز کرده 
که در هر جلس��ه تنها پنج بازیکن حضور دارند. تصمیمی که برای 
حفاظت از س��لامت بازیکنان این تیم در عی��ن برگزاری تمرینات 
و حفظ آمادگی بدنی آنها گرفته ش��ده اس��ت. دیناموزاگرب برای 
جلوگیری از شیوع کرونا و رعایت دستورات وزارت ورزش کرواسی 
در نظر گرفته هر جلسه تمرینی را با حضور پنج بازیکن برگزار کند 
که بر همین اس��اس نفرات این تیم در قالب شش گروه مجزا و زیر 
نظر مربیان و کادر پزشکی به تمرین می پردازند که با توجه به این 
تصمیم، صادق محرم��ی نیز که باید به زودی ب��ه تمرینات دینامو 
اضافه شود، اولین بازیکن ایرانی خواهد بود که پس از شروع کرونا 

در قالب تمرینات تیمی پا به توپ می شود. 

جان آلدریج

 لیورپول اکو

کسب مدال المپيک سخت است  اما غيرممکن نيست 

چرا بايد براي هيچ  به کولاکوويچ حقوق مي داديم 
فسخ قرارداد با کولاکوویچ هنوز حاشیه هاي خاص خودش را براي 
والیبال دارد و روزي نیس��ت که مطلب و خبري در مورد آن منتشر 
نشود، از جمله اینکه فدراسیون با سرمربي تیم ملی تعامل نداش��ته است. محمدرضا داورزني، 
رئیس فدراسیون والیبال در این خصوص گفت: »قرارداد کولاکوویچ شهریور ماه به پایان می رسید 
و چه دلیلی داشت که ما برای هیچ، شش ماه حقوق پرداخت می کردیم. در غیر این صورت هم 
باید قرارداد او را برای چهار یا یک سال دیگر تمدید می کردیم، چراکه به صورت رسمی قراردادش 
بعد از المپیک به پایان می رسید. او قطعاً دوست داشت با ایران در المپیک باشد، اما در آن صورت  
ما یا باید قرارداد او را چهار س��ال تمدید می کردیم یا به او می گفتیم که 12 ماه حقوق می دهیم 
تا فروردین سال آینده برای المپیک با تیم ایران کار کند! این 12 ماه حقوق او به همراه دستمزد 

دستیارانش چیزی حدود سه و نیم میلیارد تومان می شود، آیا این کار منطقی است؟«

فوتبال ايران منتظر تصميم ستاد کرونا
وظيفه فراموش شده!بازی های لیگ برتر پس از عید فطر از سر گرفته می شود؟

روزی که علی پروین س��مت مدیر فنی را در فوتبال ایران کشک 
خواند، بس��یاری مرد محبوب س��رخ ها را به باد انتقاد گرفتند، به 
خصوص آنهایی که این  چنین پس��ت هایی را حک��م می کردند و 
کسانی که این سمت تشریفاتی را می پذیرفتند. حالا اما با گذشت 
س��ال ها می توان مصداق های متعددی را برای تشبیه علی پروین 
یافت. مصداق های بارزی چون ریاست مجمع دو باشگاه پرسپولیس 

و استقلال.
بدون تردید این تشبیه به مزاج وزارت ورزش خوش نخواهد آمد، اما 
جبهه گرفتن وزارت ورزش تغییری در اص��ل ماجرا ایجاد نمی کند 
و نمی تواند این واقعیت را کتمان کند، خصوصاً که با اش��اره به چند 

مصداق واضح می توان این مسئله را به اثبات رساند.
بدیهی ترین نقش مالک و رئیس مجمع دو باشگاه سرخابی پایتخت 
نقش نظارتی بر عملکرد آنهاست، اما آیا می توان مهر تأییدی بر نقش 
نظارتی وزارت ورزش بر عملکرد اس��تقلال و پرسپولیس گذاشت؟ 
دو باش��گاهی که بدون تردید اگر نظارتی بر کارهای شان بود، امروز 
نه فقط تا خرخره در منجلاب قرض و بدهی دست و پا نمی زدند که 
به واس��طه بی کفایتی مدیران نالایق خود وجهه فوتبال ایران را نیز 
در مجامع بین المللی به خصوص فیفا خدشه دار نمی کردند. اتفاقی 
که سال هاست در حال رخ دادن اس��ت و به خوبی می تواند کوتاهی 
وزارت ورزش را در تمامی این سال ها به عنوان مالک و رئیس مجمع 
پرس��پولیس و اس��تقلال در امر نظارت بر عملکرد این دو باشگاه به 

اثبات برساند. 
بازیکنان استقلال شاکی هستند از عدم دریافت مطالبات شان و این 
در حالی است که مسئولان باشگاه مبلغ قرارداد با اسپانسر را تا سال  
1۴02 پیش��خور کرده اند. اتفاقی که همین امس��ال در پرسپولیس 
هم رخ داد و مدیرعامل مس��تعفی سرخپوش��ان ادعا کرد که مدیر 
قبلی)عرب( 7 میلیارد از اسپانسر دریافت کرده، اما مشخص نشد این 
پول کجا هزینه ش��ده که نه با آن پول برانکو را پرداخت کرده بودند، 
نه قرارداد کالدرون را و نه قس��ط بازیکنان را. هیچ یک از این مسائل 
هم باعث نشد وزارت ورزش حساس ش��ود و به داستان قراردادهای 
اسپانسرینگ این دو باشگاه یا نحوه هزینه کرد آنها و بدهی هایی که از 
خود به جای گذاشته بودند، ورود کند و از مدیران نالایق سرخابی ها 
توضیح بخواهد. س��هل انگاری که کار را به جایی رس��اند که آقایان 
بی هیچ دغدغه ای مبال��غ هنگفتی را که از اسپانس��ر می گرفتند در 
ناکجاآباد خرج می کردند و برای پرداختی های دیگر به قرض گرفتن 
روی می آورند. قرض هایی که حالا نه فقط پرداخت آن، بلکه تسویه 
دیرکردهایش هم به معضلی دیگر برای این دو باش��گاه تبدیل شده 
است. برای نمونه استقلالی ها که گویا برای رتق و فتق امور دست به 
سوی موسوی، عضو سابق هیئت مدیره این باشگاه دراز کرده بودند، 
در ازای طلب 7 میلیاردی  او حالا باید روزی ۵0 میلیون تومان دیرکرد 
نیز بپردازند و جالب اینکه وزارت در هیچ ی��ک از این موارد پا پیش 
نمی گذارد برای نظارت یا بررسی دلیل اتخاذ چنین تصمیمات پرضرر 
و زیانی که سال هاست کمر استقلال و پرسپولیس را خم کرده است!

درست است که استقلال و پرسپولیس دولتی هستند و از بیت المال 
ارتزاق می کنند، اما این بهانه خوبی نیس��ت ک��ه وزارت ورزش به 
عنوان مالک و رئیس مجمع این دو باشگاه در برابر عقد هر قرارداد 
پرضرر و زیانی س��کوت اختیار کند و از نظارت بر عملکرد مدیران 
نالایق این دو باشگاه سرباز بزند، آن هم فقط و فقط به این دلیل که 
هزینه های هنگفت به جامانده نه از جیب شخص وزیر که از جیب 
مردم پرداخت می شود. حال آنکه کمترین وظیفه وزیر در این راستا 
حفظ بیت المال و منافع مردم است و نظارت بر اتفاقات ناخوشایندی 
که در دو باشگاه سرخابی پایتخت رخ می دهد. اما به نظر می رسد 
این وظیفه خطیر از ی��اد رفته ک��ه آقایان بی هی��چ  دغدغه ای در 
پرسپولیس و استقلال به حیف و میل می پردازند، بی آنکه رفتارهای 
پراشتباه ش��ان اندکی خاطر وزارت را مکدر کن��د و مالک و رئیس 
مجمع دو باشگاه را بر آن دارد تا یک بار هم که شده نگاهی به دلیل 
رخداد این همه ضرر و زیان مالی داش��ته باشد! البته که این روزها 
چیزهاي زیادی شنیده مي ش��ود که نباید هم از امثال وزیر ورزش 
توقع رصد مدیران سرخابي را داشت، چراکه او بهتر است حواسش 

را بیشتر به نزدیکانش معطوف کند تا دیگران!

 نگاهی به بالا گرفتن اختلاف کادر فنی 
و بازیکنان استقلال با مدیرعامل 

وضعيت قرمز تيم آبی!
روزهای پرتلاطم و پرحاشیه آبی ها ادامه دارد. رویارویی مدیریت استقلال 
با کادر فنی و بازیکنان به اوج رسیده و دفتر باش��گاه استقلال در خیابان 
۳۸ علامه جنوبی سعادت آباد تهران روزهای خبرسازی را تجربه می کند. 
این در حالی است که با انتخاب احمد سعادتمند در فروردین ماه به جای 
علی فتح الله زاده که اس��تعفا داده بود، تصور  می شد باشگاه استقلال با این 
مدیر که از مدیران مورد حمایت وزیر ورزش اس��ت مش��کلاتش فروکش 
کند، اما از همان روزها زمزمه هایی درباره نارضایتی کادر فنی و بازیکنان 
از این تغییرات و انتخاب سعادتمند و جدایی برخی از اعضای هیئت مدیره 
استقلال به گوش رسید. حالا تنها چند هفته پس از آمدن مدیر تازه وارد، 
نارضایتی ها به اوج رسیده و اوضاع باشگاه استقلال را بحرانی تر از همیشه 
کرده است، به طوری که هم بازیکنان پس از عملی نشدن وعده سعادتمند 
برای پرداخت درصدی از قراردادش��ان، علیه او بیانیه منتشر کردند و هم 
مجیدی در شبکه های اجتماعی مخالفتش را با تغییر و تحولات سعادتمند 
در باش��گاه نش��ان داد تا مدیرعامل تازه اس��تقلال روزهای سختی را در 

ساختمان آبی رنگ باشگاه در سعادت آباد تهران پیش رو داشته باشد. 
  اختلافات از کجا شروع شد؟

اواخر اس��فند بود که اختلاف عبدالرضا موس��وی عضو هیئ��ت مدیره و 
اسماعیل خلیل زاده سرپرست باشگاه استقلال، سبب شد موسوی که به 
عنوان سرمایه دار و برای پمپاژ پول به استقلال آمده بود، نامه استعفایش 
را بنویسد. این در شرایطی بود که این عضو هیئت مدیره با توجه به کمک 
7میلیاردی اش به استقلال بین کادر فنی و بازیکنان تیم از محبوبیت بالایی 
برخوردار بود. مجیدی و بازیکنان استقلال از حامیان مدیرعاملی موسوی 
در استقلال بودند، اما پس از اختلاف موسوی با خلیل زاده سرپرست باشگاه 
استقلال، مدیرعاملی وی منتفی شد و او با توجه به این اختلافات تنها چند 
هفته پس از انتصابش به عنوان عضو هیئت مدیره، از تیم مدیریتی آبی ها 
جدا شد.  استعفای موسوی از هیئت مدیره سبب شد با حکم وزیر ورزش 
در 2۸ اسفند، احمد سعادتمند به عنوان عضو جدید هیئت مدیره استقلال 
انتخاب شود. جدایی موسوی و آمدن سعادتمند اختلافات فرهاد مجیدی 
را با عضو تازه هیئت مدیره کلید زد و سرمربی استقلال تنها 2۴ ساعت پس 
از حکم سلطانی فر برای س��عادتمند در شبکه های اجتماعی اعتراضش را 
اینطور به وزیر ورزش نشان داد: »این تصمیم های نادرست مدیریتی را چه 
کسی برای استقلال می گیرد؟ چطور به این نتیجه می رسید که سرمایه دار 

برود و کارمند بیاید، پولدار برود و بی پول بیاید؟!«
  تک و پاتک با استوری و بیانیه

با وجود این اعتراض ه��ا، احمد س��عادتمند 11 فروردی��ن ۹۹ به عنوان 
مدیرعامل جدید استقلال انتخاب ش��د و وعده داد در همین چند هفته 
آینده بخشی از قراردادها را پرداخت کند. با این حال عملی نشدن وعده های 
سعادتمند اختلافات او را با کادر فنی و بازیکنان استقلال بیشتر از قبل کرد، 
طوری که بازیکنان استقلال روز یک شنبه در یک استوری مشترک، وزیر 
ورزش را مسئول وضعیت استقلال دانس��تند: »باشگاه استقلال با ضعف 
 مدیریت حق میلیون ها طرفدارش را زیر پا گذاشته  و با انتخاب های غلط، 
هواداران را از بالیدن به این میراث بزرگ محروم کرده است. باشگاهی که 
هنر مدیرانش وعده های توخالی است و فتح الفتوحش وعده پرداخت 10 
درصدی! باشگاهی که مدیرانش را باید بر اساس بی کفایتی و عوام فریبی 
س��نجید، نه کیفیت مدیریت و انتخاب ها و تصمیم های ش��ان. باشگاهی 
که همه ما را حسرت به دل گذاش��ته که چرا یک مدیر توانمند را به خود 
نمی بیند. ما اعضای تیم استقلال این بار جنابعالی را به عنوان رئیس مجمع 
و متولی این باشگاه مورد خطاب قرار دادیم و معتقدیم مسئولیت اصلی این 

روزهای استقلال برعهده شماست.«
باشگاه استقلال در بیانیه ای دوشنبه شب به اعتراض بازیکنان پاسخ داد و 
به صورت غیرمستقیم کنایه هایی را به موسوی، عضو سابق هیئت مدیره که 
مورد حمایت مجیدی بود، زد تا این جنگ ادامه پیدا کند. در این بیانیه به 
شیطنت خودی ها اشاره و افشا شد که منابع مالی تا سال 1۴02 پیشخور 
شده است. در این بیانیه همچنین به وام های قرض الحسنه که سود زیادی 
از باشگاه استقلال می گیرد اشاره شده است. وامی که گفته می شود موسوی 
به عنوان قرض الحسنه بنا بر ادعایش به استقلال داده، اما در این بیانیه اشاره 

شده که او قرار است بابت هر روز دیرکرد ۵0 میلیون سود دریافت کند!
  مجیدی استعفا می دهد؟

برکناری معاون ورزشی، معاون اجرایی و مدیر رسانه ای توسط سعادتمند در 
روز دوشنبه آتش اختلافات را بیشتر کرد و سبب شد مجیدی در شبکه های 
اجتماعی با حمایت از مدیر رس��انه ای برکنار شده استقلال، اعتراضش را 
نشان دهد. علاوه بر این با گذشت نزدیک به یک ماه از انتخاب سعادتمند، 
مجیدی با مدیرعامل جدید جلسه ای نداشته است طوری که برخی رسانه ها 
از احتمال اس��تعفای مجیدی در واکنش به تغییر و تحولات باشگاه خبر 

می دهند، اتفاقی که می تواند اوضاع استقلال را بحرانی تر کند.

استيناف هم رأي به برد پرسپوليس داد
نتیجه اعلام شده توسط کمیته انضباطی به مزاج سپاهانی ها خوش 
نیامد و زردپوش��ان که به دنبال برگزاری مجدد بازی با پرسپولیس 
بودند، حکم برتری ۳ بر صفر سرخپوش��ان را به استیناف بردند، اما 
کمیته استیناف هم رأی کمیته انضباطی را تأیید کرد و تغییری در 
نتیجه حاصل نشد. مسئله ای که سپاهانی ها را برآشفت و تهدید آنها 
مبنی بر کش��یدن این پرونده به CAS را به دنبال داشت. هرچند 
که مهدی دادرس، عضو کمیته اس��تیناف مدعی است سپاهان به 
CAS شکایت کند سرنوشت استقلال در انتظارش خواهد بود، اما 
ابراز خوشحالی می کند از رخ دادن چنین اتفاقی، چراکه بر این باور 
است که رفتن این پرونده به CAS باعث سربلندی کمیته استیناف 
می شود، از آن جهت که حکم داده شده طبق قوانین بوده و حق هیچ 

تیمی ضایع نشده است.

ن  ا ر ش��کا ز ر و
المپیک��ي ایران 
این روزها سخت مشغول تمرین هستند، اما این 
تمرینات در خانه انجام مي شود تا سختي و مشقت 

خاص خودش را داش��ته باش��د. 
دانی��ال ش��ه بخش، ملي پوش 
المپیکي بوکس کشورمان در 
این خص��وص مي گوید: »در 
حال حاضر ما ه��م مثل بقیه 
ورزشکاران تمرینات خود را 

در خانه انجام می دهیم، 
ام��ا بای��د قب��ول کرد 
که تمری��ن در خانه با 
تمری��ن در اردوی 
تیم مل��ی، زمین تا 

آسمان فرق دارد، 
اما چاره دیگری 
در  نیس��ت. 
چنین شرایطی 
وزن  کنت��رل 

س��خت  خیل��ی 

است، اما طبق برنامه ای که کادر فنی به ما داده 
باید پیش برویم تا مشکلی برایمان پیش نیاید. 
شرایط در رشته ما سخت تر اس��ت. بوکس را با 
هیچ رش��ته ورزشی دیگر مقایس��ه نکنید، زیرا 
سختی های خاص خودش را دارد. بهترین های 
دنیا همیشه در آسیا هستند و کسب سهمیه 
در این شرایطی کار سختی بود، اما ما توانستیم 
دو سهمیه بگیریم. با وجود این در مسابقات 
جهانی هنوز ش��انس داری��م و می دانیم که 
بوکس تاکنون مدال المپیک و جهانی نگرفته 
است، اما به این معنا نیست که ما برای 
کسب مدال المپیک شانسی 
نداش��ته باش��یم. م��دال 
مس��تلزم  المپی��ک 
یکس��ری امکانات 
اس��ت ک��ه باید 
برایم��ان فراهم 
شود، اما با همه 
اینها رسیدن به 
م��دال المپیک 

غیرممکن نیست.«

شیوا نوروزی
      گزارش

     چهره

    خبر

رقابت ه��اي المپی��ک 2020 
توکیو به دلیل ش��یوع ویروس 
کرونا در سطح جهان یک سال 
به تعویق افتاد، اما ظاهراً کووید 1۹ قصد دارد که به صورت کلي 
این رقابت ها را به تعطیلي بکشاند و لغو کند. در حال حاضر سطح 
گسترش و شیوع ویروس کرونا به حدي است که این احتمال وجود 
دارد که جهان تا سال آینده نیز با آن درگیر باشد و همین مسئله 
باعث شده ژاپني ها که خوش��ان هم در حال نبرد با این ویروس 
هس��تند، خبر از تعویق دوباره یا حتي تعلیق مسابقات المپیک 
بدهند. مسئله ا ي که باعث ضرر و زیان هنگفت کمیته بین المللي 
المپیک و ژاپني هاي میزبان شده و خواهد شد. شنیده ها حاکي از 
آن است که ژاپني ها 12 میلیارد دلار براي برگزاري این رقابت ها 
هزینه کرده اند، هزینه اي که ظاهراً سودي براي کشورشان ندارد 

و کرونا طي چند ماه تمام آن را برباد داد. 
یوش��یتاکه یوکوکورا، رئیس انجمن پزش��کی ژاپ��ن مي گوید: 

»س��ازماندهی رقابت های المپیک در س��ال آینده در توکیو کار 
دشواری خواهد بود. شاید تا آن زمان واکسن کرونا را پیدا کنند. 
به نظرم اگر نتوانیم به واکسن مؤثری دست یابیم، برگزاری این 
بازی ها سخت خواهد شد. نمی خواهم روی عدم برگزاری المپیک 
در توکیو تکیه کنم. ما به این خاطر باید در تهیه واکسن و داروهای 

مؤثر ویروس کرونا عجله کنیم.«
وشیرو موری، رئیس کمیته س��اماندهی المپیک 2020 توکیو 
هم در مصاحبه ای اعلام کرد اگر تا تابستان سال 2021 مقابله با 
ویروس کرونا امکانپذیر نباشد، این رقابت ها کلاً لغو می شود. موری 
در پاسخ به سؤال خبرنگاری در این مورد که آیا اگر اوضاع ویروس 
کرونا همچنان دشوار باشد، این رقابت ها می تواند یک سال دیگر 
به تعویق بیفتد خاطرنشان می کند: »نه، در این صورت بازی های 
المپیک لغو خواهد شد.«ا گر در گذشته مشکلاتی مانند جنگ 
به وجود می آمد، بازی ها لغو  می ش��دند. اکنون ما با یک دشمن 

نامرئی می جنگیم. 
تعطيلي المپيک هدف بعدي کرونا 

فریدون حسن
     بازتاب

12 میلیارد دلار هزینه ژاپني ها بر باد مي رود 


